
Goede morgen, mijn naam is Nadia Tribak. Ik wil het hebben over mijn ervaring met de bredeteam 
hulp voor mijn oudste zoon hopelijk dat ik een bijdrage kan leveren voor andere met Autisme 
spectrum stoornis indicatie. Ik heb gemerkt dat mijn zoon niet voor zichzelf kan opkomen. Als het 
gaat om vragen van adequaat hulp. Dat komt door alles dat hij heeft meegemaakt in de kader van de 
toeslagen affaire. Heel lang zat hij onderaan de wachtlijst en nadat ik overal ben gaan kloppen, werd 
hij eindelijk gekoppeld aan een coach. Dit was een zware moeite. Daarna ervaarde hij nog altijd een 
moeizame getouwtrek en een onduidelijkheid over de regels. Ik had daarbij het gevoel dat ze van ons 
af wilden. Het is onduidelijk wat er wel en niet "bijdraagt aan je toekomst" omdat dit heel subjectief 
is op het moment dat het doorverwezen in plaats van door de coach geholpen te worden. Vond ik 
het niet fijn. Zoals het is gegaan. Mijn zoon is zijn toekomst ontnomen. Toen hij voor zijn cito 
eindtoets 546 Haalde in de basisschool. Precies vóór het begin van de toeslag affaire. Leek het alsof 
zijn toekomst garant stond maar door de toeslag affaire. Is hij jaren later een kwetsbaar jongen. 
Mensen met een indicatie zoals autisme lijden des te meer onder dit fiasco en de hulp is er 
onvoldoende. 
 


